
Van: Henk Leenders 

Verzonden: dinsdag 2 oktober 2018 11:37 

Aan: STATENGRIFFIE  

Onderwerp: Ontmoeting woordvoerders natuur 

  

Geachte ,   

  

De Fauna Beheer Eenheid (FBE) houdt zich in haar werk bezig met maatschappelijk en 

politiek gevoelige thema’s. Met de nieuwe Wet Natuurbescherming hebben we een 

uitdrukkelijke opdracht om de diverse geluiden uit de samenleving in onze besluiten en 

adviezen mee te nemen en te zorgen voor een zo breed mogelijk draagvlak.  

  

Juist vanwege die politieke gevoeligheid wil ik, als nieuwe voorzitter van de FBE, graag  2 

keer per jaar een ontmoeting van minimaal 1 uur met de woordvoerders natuur van PS. Deze 

ontmoetingen kunnen bijdrage aan een nog betere afstemming tussen politieke opvattingen in 

Brabant, en de uitvoering van het faunabeheer, en ook aan het faunabeleid, omdat de FBE GS 

gevraagd en ongevraagd adviseren. 

  

Mijn verzoek aan de woordvoerders is om deze ontmoetingen in te plannen in de statendagen. 

De eerste ontmoeting zou ik graag nog dit jaar willen, mede in verband met de crisis rondom 

de Afrikaanse Varkenspest. 

  

Zou u dit verzoek in de procedurevergadering willen agenderen? Alvast dank! 

Met vriendelijke groet, 

Henk Leenders 

Voorzitter FBE 
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